

科朗叉车蓄电池制造加工工厂48V4HPzS620 贝朗斯牌48V620ah牵引车用铅酸电池组

产品名称	科朗叉车蓄电池制造加工工厂48V4HPzS620 贝朗斯牌48V620ah牵引车用铅酸电池组
公司名称	广州贝朗斯动力电源有限公司
价格	21576.00/组
规格参数	品牌:贝朗斯 型号:48V4HPzS620 产地:广东
公司地址	中国 广东 广州 白云区 夏花二路28号
联系电话	86 020 86603123 13538843060

产品详情

科朗(CROWN)ESR5000属于三支点后轮驱动蓄电池叉车，我司广州贝朗斯专业合力全系列电瓶叉车蓄电池配套批发，从业十余载，可选择不同容量的电池型号匹配，近年来，由于电动叉车驾驶安全、节能环保，在企业生产和储运的过程中，电动叉车的作用也日渐突出。各行各业对电动叉车的需求迅猛增长。电瓶叉车使用成本的很大一部分来自于电瓶，同一个电瓶，使用保养不同，使用的年限也不一样，相对运营成本来说也是一个不小的差距，合力叉车1.5吨多数配置为48V500Ah,DA500,标称容量。保养得好基本三年以上使用。

Crown esr5000 is a three fulcrum rear wheel drive battery forklift truck. We have been engaged in battery wholesale for more than ten years. We can choose battery models with different capacities. In recent years, due to the safe driving, energy saving, environmental protection and high efficiency of electric forklift, the role of electric forklift has become increasingly prominent in the process of enterprise production, storage and transportation. The demand for electric forklift is growing rapidly in all walks of life. A large part of the operating cost of the battery forklift comes from the battery. The same battery has different use and maintenance, and the service life is also different. Compared with the operating cost, the 1.5-ton Heli forklift truck is mostly equipped with 48V500AH, da500 and nominal capacity. Good maintenance, basically more than three years of use.